

# KERATAN AKHBAR

TARIKH : 14 OKTOBER 2023

AKHBAR : HARIAN METRO

MUKA SURAT : 2

## Iltizam pulih ekonomi

**PERUNTUKAN TERTINGGI RM393.8 BILION**

# ILTIZAM PULIH EKONOMI



**Kuala Lumpur**

**B**elanjawan 2024 yang dibentangkan Perdana Menteri Datuk Seri Anwar Ibrahim, semalam adalah belanjawan tertinggi yang pernah dibentangkan dengan peruntukan RM393.8 bilion.

Anwar berkata, daripada jumlah itu, RM303.8 bilion adalah untuk belanja mengurus, RM90 bilion bagi belanja pembangunan dan RM2 bilion simpanan luar jangka.

"Perbelanjaan ini memabitkan penambahan siling Rancangan Malaysia ke-12 (RMK-12) sebanyak RM15 bilion lagi, menjadikan jumlah keseluruhan RM415 bilion untuk tempoh lima tahun.

"Penambahan ini menunjukkan kerajaan mengamalkan pendekatan fiskal mengembang dan pada masa sama bertanggungjawab mengurangkan defisit fiskal secara berperingkat," katanya ketika membentangkan Belanjawan 2024 di Dewan Rakyat di sini, semalam.

Ini belanjawan kedua dibentangkan di bawah



ANWAR ketika membentangkan Belanjawan 2024 Malaysia Madani di Dewan Rakyat, semalam.

Raja Perpaduan pimpinan Anwar sejak dilantik sebagai Perdana Menteri pada 24 November 2022.

Beliau yang juga Menteri Kewangan berkata, Belanjawan 2024 yang diungkapkan sebagai Belanjawan Madani Kedua menghamparkan tekad dan kesungguhan Kerajaan Perpaduan dalam memaknai sebuah cetusan nurani bagi mengangkat darjat harakat ekonomi negara dan rakyat.

"Ia kesinambungan dasar yang menelusuri Ke-

**"Malaysia punyai potensi hebat, kekayaan hasil mahsul dan tenaga pekerja serta profesional dan rakyatnya yang berdaya saing mampu letakkan kita pada kedudukan strategik sebagai peneraju ekonomi Asia sebagaimana yang dicita-citakan"**

kan fitnah.

"Ditambah dengan cabaran ekonomi global dan geopolitik yang mengugurkan, sikap ini sedikit sebanyak menghambat kemajuan bangsa kita.

"Justeru, saya mengajak semua agar kembali kepada politik membina, memupuk semangat segulai sejali membangunkan semula negara kita.

"Malaysia punyai potensi hebat, kekayaan hasil mahsul dan tenaga pekerja serta profesional dan rakyatnya yang berdaya saing mampu letakkan kita pada kedudukan strategik sebagai peneraju ekonomi Asia sebagaimana yang dicita-citakan," katanya.